
 
INNEBANDY

 

 

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
                                     2020-06-14 
                                    19.00-21.00 
                                  Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina, Peter, Jesper, Katarina H, Katarina E 
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det. 
 

 
 

Ekonomi Resultatrapporten ser bra ut just nu. Vi kommer att hålla 
budgeten. 

 

Herrar utv Vi diskuterar nästa säsong för herrar utv.  

Sargen på 
Hammar 

Den ska numreras. Sedan gäller det att alla bygger sargen från 
samma hörn och sedan börjar riva den från rätt håll. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Sponsring i 
Hammarhallen 

Ingenting har hänt i denna diskussion. Kommunen tror att de 
först i höst kommer att ta tag i denna fråga. Jesper fortsätter 
att jobba med det. 
 
 

 

Halltider Halltiderna är inte färdiga. Peter hjälper Katri att fördela dem. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Årsmöte 
Västerbottens 
innebandy- 
förbund 

16/6 - via internet 
Det ska bl.a röstas fram många nya styrelsemedlemmar. Vi 
diskuterar de olika namnen och bestämmer hur vi ska rösta.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Årsmöte i SVIF Årsmötet med SVIF blir  ev den 7/9, det kommer även att 
sändas digitalt. 
 

 

Möte med 
huvudstyrelsen 
15/6 
 
 

Det är ett visionsmöte  
 
 
 
 

 

Storbingo i juni 
och juli  

Dessa är inställda. 
Storbingon 16/8 kommer ev att genomföras. 

 

Utbildningar till 
hösten och 
fysioterapeut 

Vi mailar Sisu och frågar om de kan hålla i utbildning i 
skadeförebyggande och om de kan hjälpa oss med namn på 
fysioterapeut 

Stina 

F04/06  De kommer att vara kvar i kommunserien.  

Nycklar och 
taggar  

När ledare/tränare slutar ska taggar och nycklar omedelbart 
lämnas till innebandyns ordförande - Stina. Hon lämnar sedan 
tillbaka dem till kommunen. 

 

Övriga frågor Nästa sektionsmöte 9/8 kl. 19-21  
Noterats av Katarina E 


